
ZZPRC Elektrowni Bełchatów
MG apeluje do MF o obniżenie akcyzy na energię elektryczną

Ministerstwo Gospodarki apeluje do ministra finansów Jacka Rostowskiego o obniżenie akcyzy na energię
elektryczną dla energochłonnego przemysłu - poinformowała wiceminister gospodarki Joanna
Strzelec-Łobodzińska.

"Opowiadam się za obniżeniem jeszcze w bieżącym roku stawki podatku akcyzowego nałożonego na energię
elektryczną zużywaną przez odbiorców przemysłowych, funkcjonujących w sektorach energochłonnych, do
minimalnego możliwego poziomu" - napisała wiceminister gospodarki w piśmie adresowanym do ministra finansów.

 Minimalny poziom akcyzy dla odbiorców przemysłowych, według przepisów UE, to 0,5/EUR za MWh, obecna
stawka to około 4,5/EUR za MWh.

 Ewentualna obniżka stawek akcyzy należy do kompetencji Ministerstwa Finansów, które podchodzi do tego pomysłu
sceptycznie.

 Wiceminister finansów Maciej Grabowski poinformował w lutym, że po przeprowadzonej w styczniu restrukturyzacji
po stronie wydatków nie widzi możliwości ograniczenia dochodów i redukcji podatków.

 Źródło: PAP

strona 1 / 1


